
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 342 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 

DEN 26.  NOVEMBER 2014 

Til: Beskæftigelsesministeren  

Dato: 21. november 2014 

Stillet af: 

Medspørger: 

Tina Nedergaard (V) 

Inger Støjberg (V) 

Er ministeren tilfreds med, at antallet af kontanthjælpsmodtagere er steget 

med 27.000 personer under denne regering, og mener ministeren, at den 

netop indgåede finanslovsaftale trækker i den rigtige retning i forhold til at få 

færre danskere på kontanthjælp? 

(Spm. nr. S 342). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

Den 21. november 2014 

 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


